
Referat årsmøte i viltfagrådet i Austrheim og Fedje 05.07.18 

Møtt: Eivind Børilden, Johnny Fonnes, Odd Totland, Odd M. Totland og Andreas Granli. Øyvind 

Ullestad meldte forfall.  

Eivind leiar møtet. 

Innkalling og referat 

- Sendt ut 14 dagar før møtet med annonse i avisa. 

- Seint på året og med sein utsending av referat. 

- Valdleiarar bør få referatet, både i Austrheim og Fedje. 

- Innkalling og referat godkjent med merknadar. 

Årsmelding 2017 

- Årsmeldinga vart opplest. 

- Stor innsats i jakta i 2017 ( jegertimer og jegerdag i sett hjort skjema) 

- God innrapportering gjennom sett hjort skjema. 

- Mykje hjort i vårteljinga 2018 

- Årsmeldinga er godkjent. 

Jakta 2017 

- Gjennomgang av hjorteviltregisteret og sett hjort på storskjerm 

- Beiteskadar og samarbeid vart diskutert utan noko konklusjon 

- Mykje rev å sjå i kommunane i Nordhordland, fokus på revejakt framover. 

Val 

- Utsett grunna for lite oppmøte. 

Ymse 

- Gåsemøte i august  

- Andreas orienterte om viltfondet 

- Foreløpig dato for neste årsmøte: 29.04.2019 


